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Dnevni red: 

  

1. Asere - Sejad ef. Isovic 

2. Prijedlog i usvajanje dnevnog reda 

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka  

4. Pripreme za izradu projekta dzematskog kulturno-sportskog centra i mezarluka 

4. Kordinacija upisa dzematlija za predstojeće izbore u BiH 

5. Otvori džamija u Atlanti i St. Louisu 

6. Akcija oplemenjivanja zelenila i cvijeca oko dzamije 

7. Razno 

8. Dova - Sead ef. Isovic 

  
 
1. Asere - Sead ef. Isovic 

2. Dnevni red - usvojen jednoglasno 

 

3. Zapisnik sa proslog sastanka usvojen jednoglasno 

 

4. Izrada plana gradnje novog kulturno sportskog centra zajednice 

 

Nema puno novih informacija. Vazno je prenijeti da je Inspektor za kontrolu erozije zemljista 

promijenila prvobitnu odluku sa pripremom zemljista nakon uvida o povrsini zemljista otkrivenog 

od trave tako da necemo moci nastaviti sa ravnanjem zemljista za fudbalsko igraliste dok ne 

dobijemo dozvolu za gradnju novog objekta. Po sadsnjoj situaciji ova dozvola bi trebala biti 

dobijena do kraja Aprila ove godine. 

Izrada 1:1 nacrta za mezarluke je u zavrsnoj fazi. Po dobijanju ovog nacrta pristupicemo predaji 

istog za dobijanje dozvole za pripremu zemljista iza dzamije za mezarluke.    

 

 
 

 

 

 



 

4. Kordinacija upisa dzematlija za popis i izbore u BiH 

 

Hadzi Mensur Medic je stupio u kontakt sa glavnim kordinatorima ovog projekta u Americi 

Potpresdjednikom entiteta RS u BiH i Fadilom Cvrkom. Pored vec postavljenih i poslatih 

informacija putem fb i emaila je na sastanku jos blize pojasnio glavne stavke ovog projekta. 

Dakle ko je sve duzan da obavi svoju gradjansku duznost i popunjavanjem formulara prijavi se i 

podrzi ovu akciju: 

 

   -Bosnjaci i Bosnjakinje koji su do rata zivjeli u RS-u  

   -Sva djeca roditelja ciji su roditelji do rata zivjeli U RS ma gdje bili rodjeni 

 

Nikakvi drugi uslovi nisu potrebni, nikakve dosadasnje prijave i slicno. Mozete se prijaviti na 

nasoj WEB stranici izbnc.org ili putem ispunjavanja i predaje formulara u dzamiji. Moramo 

napomenuti da ova akcija traje vec vise od dvije sedmice i vrlo mali broj prijava je vidjen do sada 

pa i ovim putem apuelujemo da ne budemo lijeni i ne prepustimo nasu sudbinu Srbima u RS-u. 

Potpresjednik RS u BiH Ramiz Salkic posjeduje statistiku koja govori da je svega nekoliko hiljada 

ljudi iz Amerike glasalo na proslim izborima a smatra se da bi ta cifra mogla dostici 140,000 

glasaca sto bi znatno promijenilo strukturu vlasti u RS-u.  

 

  

 

5. Otvori džamija u Atlanti i St. Louisu 

 

 
Otvor bosnjacke dzamije u Atlanti je 24 i 25 Marta ove godine a glavni gost programa ce aBd biti nas                      
Reis-u-lema  Dr. Husein ef. Kavazovic. Atlanta nije daleko i apelujemo na sve one koji su u mognosti da 
prisustvuju ovom velikom dogadjaju. Centralna svecanost je u Subotu 25 Marta popodne. 
 
Otvor bosnjacke dzamije u St. Louisu je 1 i 2 April ove godine gdje ce takodje gost biti nas uvazeni        
Reis-u-lema  Dr. Husein ef. Kavazovic. Odbor je otvorio mogucnost dzematskog organizovanog odlaska na 
ovu svecanost ali nije bilo dovoljno zainteresovanih. 
 
6. Akcija oplemenjivanja zelenila i cvijeca oko dzamije 
 
Akcija zavrsena, ruze presadjene i gnojivo za travu nasijano. Ipak zabrinjavajuci je odziv dzematlija. 
Moramo reci da nije realno ocekivati da clanovi odbora moraju bit prisutni na sve akcije jer oni veci imaju 
dosta obaveza i volonterskog rada za opstanak, funkcionisanje i napredak dzemata. Razumijemo obaveze 
ali su ove akcije za vecinu dzematlija mozda i jedina prilika za njihov direktan doprinos svom dzematu i 
odziv bi zaista trebao biti mnogo veci. A Allah najbolje zna.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
      
  



 

7. Razno 

 

- Safet je apelirao da se na bilo koji nacin dzematska omladina vise angazuje 

 

- Piknik za Savjetodavno Vijece za BiH ce se odrzati 22 Aprila u Frank Liske Parku u 

Concordu sa pocetkom u 3 sata popodne na istom Barnhardt šelteru gdje je odrzan 

prethodni piknik nase dzematske omladine. Pozivamo dzematlije na maximalan odziv i 

uživanje u zajedničkom druzenju, ćevapima, fudbalu a prije svega pružanje podrške ovoj 

organizaciji koja se maximalno zalaže za bolji polozaj Bosnjaka i Bosnjakinja u Americi i 

energicnije priznanje i pomoc Amerike nasoj domovini Bosni i Hercegovini. O radu, 

dostignucima i planovima Vijeca govorice nam predsjednica istog Mirzeta Hadzikadic i 

osnivac i član Vijeca Dr. Mirsad Hadzikadic. Sav prihod od piknika i prikupljenih donacija 

ide za SV za BiH. Kao poruku ove obavijesti i poziva na piknik prenosim vam izreku Dr. 

Hadzikadica na proslogodisnjem sijelu "najvazniji smo svi mi koji dodjemo i damo podrsku 

njima, Vijecu i prolongiranju borbe Bosnjaka i Bosnjakinja za nasu domovinu nego bilo 

kolika prikupljena materijaln asredstva".          

   

-Mensur radi na istrazivanju boljeg video security sistema za dzamiju. Kako sada stvari stoje 

sadasnji telefonski sistem ce biti zamijenjen mobilnim sa istom kompanijom kojoj bi se mjesecno 

mogla placati manja rata za security sistem a koja obezbjedjue instalaciju i sve potrebne 

ekvipmente besplatno. Ovo bi bio jednostavniji, jeftiniji i mnogo bolji sistem od sadsnjeg. 

- Elvir Dedajic ce radit dzematsku taxu pocetkom Aprila ove godine 

      

8. Dova - Sead ef. Isovic 

 

Esselamu Alejkum 

UO ICBNC 

  

   

      

 



 


